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Protokół nr 26/22  

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia 

i Spraw Społecznych 

z dnia 29 czerwca 2022 r.  

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16.30 w siedzibie Urzędu Gminy Włocławek przy  

ul. Królewieckiej 7.  W posiedzeniu uczestniczyli Radni Gminy Włocławek- członkowie Komisji, Wójt 

Gminy Włocławek Pani Magdalena Korpolak – Komorowska, Sekretarz Gminy Włocławek Pan Piotr 

Stanny, Pani Elżbieta Grzegórska – Kierownik GOPS 

W posiedzeniu uczestniczyło  7  Radnych - lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Włocławek na rok szkolny 2022/2023.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych.  

6. Sprawy różnie.  

7. Zakończenie obrad.  

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Radna Pani 

Magdalena Nowak o godzinie 16.30 otworzyła posiedzenie  komisji. 

 

Ad.2. 

Pani Przewodnicząca Magdalena Nowak  powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i na 

podstawie listy obecności jednocześnie stwierdziła quorum – 7 Radnych obecnych. 

 

Ad.3.                                 

Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia i zapytała czy ktoś proponuje 

jakieś zmiany do przedstawionego porządku obrad? 

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska zawnioskowała o zdjęcie z porządku obrad pkt. 5 - 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych.  

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Panią Wójt.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie. 

Następnie, z uwagi na brak kolejnych wniosków Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

proponowany porządek obrad z uwzględnieniem w/w zmiany.  
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Porządek obrad został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 4. 

Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały przez Panią Kierownik Annę Ledzion. 

Pani Kierownik Anna Ledzion poinformowała, że z zgodnie z art. 39 a ust. 2 zmienionej ustawy z dnia 

14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe, aby dokonać zwrotu kosztów jednorazowego przewozu dzieci 

niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice, niezbędne 

jest posiadanie kwoty średniej ceny jednostki paliwa właściwego dla danego pojazdu. Następnie art. 39 

ust. 3 stanowi, że średnią cenę jednostki paliwa w gminie określa na każdy rok szkolny rada gminy, w 

drodze uchwały, uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie. 

W związku z powyższym na podstawie informacji o cenach jednostek  paliwa uzyskanych ze  stacji paliw 

znajdujących się na terenie Gminy Włocławek (Stacja Paliw PKN ORLEN ul. Jana Pawła II 33 Nowa 

Wieś 87-853 Kruszyn oraz Przedsiębiorstwo Usługowo-Produkcyjne „WELT” Marek Kwiatkowski ul. 

Jana Pawła II 18 Nowa Wieś  87-853 Kruszyn, Stacja Paliw TOTAL Dąb Polski) z trzech okresów w roku 

szkolnym 2021/2022, określono średnią cenę jednostki paliwa właściwego dla danych pojazdów, która 

będzie obowiązywała w roku szkolnym 2022/2023. 

1) na dzień 01.04.2022 r.: benzyna Pb 95 – 6,69 zł. za litr, olej napędowy – 7,72 zł. za litr, LPG – 

3,82 zł. za litr; 

2) na dzień 01.05.2022 r.: benzyna Pb 95 – 6,65 zł. za litr, olej napędowy – 7,43 zł. za litr, LPG – 

3,77 zł. za litr; 

3) na dzień 01.06.2022 r.: benzyna Pb 95 – 7,79 zł. za litr, olej napędowy – 7,30 zł. za litr, LPG – 

3,76 zł. za litr. 

Dodała, że na podstawie wyżej podanych wartości proponuje się ustalić średnią cenę jednostki paliwa 

właściwego dla danych pojazdów na następującym poziomie: benzyna Pb 95 - 7,04 zł. za litr, olej 

napędowy - 7,48 zł. za litr, LPG - 3,78 zł. za litr. 

Pani Przewodnicząca zapytała, jaki to jest wzrost kosztów?  

Pani Kierownik odpowiedziała, że koszty będą w zależności od tego ile osób wystąpi z wnioskami. W 

poprzednim roku było 6 wniosków.  

Pani Przewodnicząca podziękowała i z uwagi na brak dalszych pytań poddała pod głosowanie wniosek 

o pozytywne zaopiniowanie projektu omówionej uchwały z uwzględnieniem w/w stawek.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 5.  

Sprawy różne:  

 

W sprawach różnych Pani Kierownik Anna Ledzion poprosiła o wyrażenie opinii w zakresie dowożenia 

uczniów niepełnosprawnych do szkoły do Włocławka przez bus szkolny ze Smólnika. Były do tej pory 2 

osoby uprawnione do takiego dowozu, ale od września 1 osoba uprawniona będzie dowożona przez 

rodziców. Pozostaje dwóch uczniów, którzy już nie są uprawnieni ( 21 lat), ale rodzice z takim wnioskiem 

wystąpili i należy tą kwestię rozważyć.  

Radna Pani Danuta Seklecka stwierdziła, że skoro zgodnie z ustawą nie mamy już obowiązku 



3 
 

dowożenia tych uczniów, to chyba temat jest prosty i sam się rozwiązał. Należy się raczej zastanowić 

nad kursami autobusów, bo po godz. 22.00 mieszkańcy nie mają jak dojechać do domu.  

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska odpowiedziała, że w zakresie kursu po godz. 22.00 już 

zostało wystosowane pismo do MPK ale na ten moment mamy odpowiedź, że nie ma takiej możliwości.  

Radna Pani Elżbieta Sadowska poprosiła o sporządzenie informacji na temat dopłat do kursów 

autobusów.  

Radna Pani Danuta Seklecka zapytała do jakich kursów gmina dopłaca i jakie kwoty?  

Pani Wójt odpowiedziała, że taka informacja zostanie sporządzona.  

 

Pani Przewodnicząca poprosiła o powrót do tematu i zajęcie stanowiska w sprawie dowożenia 

niepełnosprawnych uczniów.  

Członkowie Komisji zgodnie stwierdzili, żeby temat pozostawić do następnego posiedzenia komisji.  

Pani Wójt dodała, że w sierpniu planuje zorganizować debatę na temat oświaty oraz spotkanie z 

przedstawicielami SPSK.  

 

Dalszych pytań nie zgłoszono.   

 

Ad. 6.  

Z uwagi na brak kolejnych tematów Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie, po 

czym zakończyła posiedzenie komisji o godz. 16.55.   

 

Protokół sporządziła:                    

A. Seroczyńska  

                                               

            Przewodnicząca 

       Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

       Rodziny Zdrowi i Spraw Społecznych 

 

                 Magdalena Nowak 

 

 


